

မှတ်တမ်းသိမ်းဆည်းထားရှိခြင်းဆိုင်ရာ သတ်မှတ်ချက်များမှာ အဘယ်နည်း။

သင်သည် တက်ရောက်မှု၊ ကျွေးမွေးခဲ့သော အစားအသောက် အနပ် အရေအတွက်၊ ပြင်ဆင်ခဲ့သော အစားအစာ မီနူးနှင့် ပမာဏတို့၏ နေ့စဉ်မှတ်တမ်းများကို အစားအစာဝယ်ယူမှုများဆိုင်ရာ ပြေစာများ နှင့်အတူ သိမ်းဆည်းထားရမည်ဖြစ်သည်။ ယေဘုယျအားဖြင့် သင် သည် ဝင်ငွေ အကျိုးဝင်မှုလျှောက်ထားချက်များကို ထိန်းသိမ်းထားရ မည်ဖြစ်သည်။

မည်သည့်အချိန်တွင် လျှောက်ထားသင့်သနည်း။

နေ့စဉ် ပြုစုစောင့်ရှောက်မှုပရိုဂရမ်ကို လည်ပတ်လုပ်ဆောင်ရန် ခွင့်ပြုချက်ရသောအခါနှင့် ပါဝင်သူများကို စာရင်းသွင်းရန် သင် စတင် နေသောအခါ များတွင် လျှောက်ထားသင့်သည်။ လျှောက်လွှာများကို အချိန်မရွေး လက်ခံသည်။

မည်သို့ လျှောက်ထားရမည်နည်း။

လျှောက်လွှာတစ်စောင် တောင်းဆိုရယူရန် <https://pns.health.ny.gov/> သို့ သွားပါ သို့မဟုတ် **1-800-942-3858** မှတစ်ဆင့် CACFP ထံ ဆက်သွယ်ပါ။ သင်၏ပရိုဂရမ်မှာ အကျိုးဝင်ကြောင်း သေချာစေရန် ဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင် တစ်ဦးသည် သတင်းအချက်အလက်များကို ရယူမည်ဖြစ်သည်။ အ ပြည့်အစုံ ဖြည့်စွက်ရန်အတွက် အထူးဖန်တီးထားသော လျှောက်လွှာ တစ်စောင်ကို သင့်ထံ ပေးပို့မည်ဖြစ်သည်။



CACFP
Child and Adult Care Food Program
New York State Department of Health

150 Broadway, Room 600
Albany, NY 12204
1-800-942-3858 (နယူးယော့ခ်တွင်သာ)
(518) 402-7251
ဖက်စ် (518) 402-7252
cacfp@health.ny.gov
health.ny.gov/CACFP

ဤအဖွဲ့အစည်းသည် တန်းတူအခွင့်အရေးပေးအပ်သူ ဖြစ်သည်။

ကျွန်ုပ်တို့ကို ဖော်လိုလုပ်ထားပါ-
health.ny.gov
facebook.com/NYSDOH
twitter.com/HealthNYGov
youtube.com/NYSDOH



ကောင်းမွန်သော အစာအာဟာရအတွက် ငွေပေးချေမှုများ



သင်၏စင်တာသည် သင်ထောက်ပံ့ပေးသော အစားအသောက်များနှင့် အဆာပြေမှုများအတွက် ငွေပေးချေမှုရယူရန် အကျိုးဝင်နိုင်သည်။

CACFP
Child and Adult Care Food Program
New York State Department of Health



ကလေးနှင့် အရွယ်ရောက် ပြီးသူ ပြုစုစောင့်ရှောက်ရေး အစားအစာပရိုဂရမ်

သင့်တွင် ကလေးထိန်းစင်တာ၊ ကျောင်းချိန်အပြီး ပရိုဂရမ်၊ အရေးပေါ်ခို လုံရာဂေဟာ သို့မဟုတ် အရွယ်ရောက်ပြီးသူ နေ့ပိုင်းပြုစုစောင့်ရှောက်မှု ပရိုဂရမ်တို့ ရှိပါသလား။ ကျန်းမာရေးနှင့်ညီညွတ်သော အစားအသောက် များ ကျွေးမွေးရန် အကူအညီလိုအပ်ပါသလား။

နယူးယော့ပြည်နယ် ကျန်းမာရေးဌာန၏ ကလေးနှင့် အရွယ်ရောက်ပြီးသူ ပြုစုစောင့်ရှောက်ရေး အစားအစာပရိုဂရမ် (CACFP) သည် အသက် 13 နှစ် နှင့်အောက် (ပရိုဂရမ်အချို့အတွက် အသက် 19 နှစ်နှင့်အောက်) ကလေး များနှင့် စောင့်ရှောက်မှုတွင် အမည်စာရင်းသွင်းထားသော အရွယ်ရောက် ပြီးသူများကို ကျွေးမွေးသည့် အစားအသောက်များနှင့် အဆာပြေမှုန့်များ အတွက် ငွေပေးချေပါသည်။ ကလေးပြုစုစောင့်ရှောက်မှု စင်တာငယ်လေး များမှ လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းအခိုင်အမာအဖွဲ့အစည်းကြီးများအထိဖြစ်သော - ပရိုဂရမ်အများစုသည် အကျုံးဝင်ကြသည်။



CACFP ၏ အကျိုးကျေးဇူးများမှာ မည်သည်တို့ ဖြစ်သနည်း။

နေ့ပိုင်း ပြုစုစောင့်ရှောက်မှုအဖွဲ့ဝင်များအား ကျွေးမွေးသော အစားအသောက်များနှင့်/သို့မဟုတ် အဆာပြေမှုန့်များအတွက် ရင်းစားရ ငွေကို လစဉ် ပေးချေသည်။ မှတ်ပုံတင်စာရင်းသွင်းထားသော အာဟာရ သိပ္ပံပညာရှင်များ၊ စာရင်းကိုင်များနှင့် အခြားသော CACFP ဝန်ထမ်း များသည် ကျန်းမာရေးနှင့်ညီညွတ်သော အစားအသောက်များ စီစဉ်ရန်နှင့် ပရိုဂရမ်လိုအပ်ချက်များ ပြည့်မီစေရန် သင့်အား ကူညီပေးမည်ဖြစ်သည်။

ရင်းစားရငွေ မည်မျှကို ကျွန်ုပ် လက်ခံရရှိမည်နည်း။

ရင်းစားရငွေပမာဏကို ကျွေးမွေးခဲ့သော အစားအသောက်အမျိုးအစားဖြင့် ဆုံးဖြတ်သည်။ ထို့ပြင် ဝင်ငွေနှုန်းသော အိမ်ထောင်စုများကို ကျွေးမွေး သော စင်တာများသည် ရင်းစားရငွေကို ပိုမိုလက်ခံရရှိသည်။

အစားအသောက်လိုအပ်ချက်များမှာ မည်သည်တို့ ဖြစ်သနည်း။

မနက်စာ တွင် နွားနို့၊ ဟင်းသီးဟင်းရွက် သို့မဟုတ် သစ်သီးနှင့် အစေ့ အဆန် သို့မဟုတ် ပေါင်မုန့်တို့ ပါဝင်သည်။ သင်သည် အစေ့အဆန် သို့မဟုတ် ပေါင်မုန့်နေရာတွင် အသားနှင့် အသားအစားထိုးစားစရာကို တစ်ပတ်လျှင် သုံးကြိမ်အထိ ကျွေးမွေးနိုင်သည်။

- **နေ့လယ်စာ နှင့် ညလယ်စာ** တို့တွင် နွားနို့၊ ပေါင်မုန့် သို့မဟုတ် အစေ့ အဆန်၊ အသား သို့မဟုတ် အသားအစားထိုးစားစရာ၊ ဟင်းသီးဟင်းရွက် နှစ်မျိုး သို့မဟုတ် ဟင်းသီးဟင်းရွက်တစ်မျိုးနှင့် သစ်သီးတစ်မျိုးတို့ကို လိုအပ်သည်။
- **အဆာပြေမှုန့်** တွင် အောက်ပါတို့အနက် နှစ်မျိုးပါဝင်သည်- နွားနို့၊ အသား သို့မဟုတ် အသားအစားထိုးစားစရာ၊ ပေါင်မုန့် သို့မဟုတ် အစေ့ အဆန်၊ ဟင်းသီးဟင်းရွက် သို့မဟုတ် သစ်သီး။

မည်သည့်ဂရိုဂရမ်အမျိုးအစားများက အကျိုးဝင်သနည်း။

- အသက် 12 နှစ်နှင့်အောက် ကလေးများ သို့မဟုတ် အသက် 15 နှစ်နှင့်အောက် ရွှေ့ပြောင်းကလေးများကို ကျွေးမွေးနေသော လိုင်စင်ရ ကလေးပြုစုစောင့်ရှောက်မှုစင်တာများ။
- အသက် 13 နှစ်နှင့်အောက် ကလေးများကို ကျွေးမွေးနေသည့် ကျောင်းချိန်အပြီး ပရိုဂရမ်များ။ ပရိုဂရမ်များသည် လိုင်စင်ရဖြစ်ရ မည်/ မှတ်ပုံတင်စာရင်းသွင်းထားရမည် သို့မဟုတ် လိုင်စင်ပြုလုပ် ခြင်း/မှတ်ပုံတင်စာရင်းသွင်းခြင်းတို့မှ ကင်းလွတ်ခွင့် ရရှိရမည် ဖြစ်သည်။
- အသက် 12 နှစ်ပြည့်ပြီးသော ဆယ်ကျော်သက်များအတွက် ကျောင်းချိန်အပြီး ပရိုဂရမ်များသည် ဝင်ငွေနှုန်းပါသည့် ဒေသ တွင် တည်ရှိလျှင် အကျိုးဝင်ပြည့်မီသည်။
- လုပ်ငန်းဆောင်တာများလုပ်ဆောင်ရန် ချို့ယွင်းချက်ရှိသော ပါဝင် သူများ သို့မဟုတ် အသက် 60 နှစ်ပြည့်ပြီးသော အရွယ်ရောက် ပြီးသူများကို ကျွေးမွေးနေသည့် အရွယ်ရောက်ပြီးသူ နေ့ပိုင်းပြုစု စောင့်ရှောက်မှုပရိုဂရမ်များ။ အရွယ်ရောက်ပြီးသူ နေ့ပိုင်းပြုစုစောင့် ရှောက်မှုပရိုဂရမ်များသည် လည်ပတ်လုပ်ဆောင်ရန် ပြည်နယ် သို့မဟုတ် ဒေသန္တရ အေဂျင်စီထံမှ ခွင့်ပြုချက်ကို ရရှိရမည် ဖြစ်သည်။
- မိဘ သို့မဟုတ် အုပ်ထိန်းသူနှင့်အတူ နေထိုင်သည့် အသက် 19 နှစ်နှင့်အောက် ကလေးများကို ကျွေးမွေးနေသော အရေးပေါ်ခိုလုံ ရာဂေဟာများ။ ခိုလုံရာဂေဟာများသည် လည်ပတ်လုပ်ဆောင်ရန် ပြည်နယ် သို့မဟုတ် ဒေသန္တရ အေဂျင်စီထံမှ ခွင့်ပြုချက်ကို ရရှိရ မည်ဖြစ်သည်။

အကျိုးဝင်သော အဖွဲ့အစည်းများသည် ပြည်တွင်း အခွန်များဝန်ဆောင်မှု၊ အစိုးရကျောင်းများနှင့် အခြား အစိုးရအဖွဲ့အစည်းများထံမှ အခွန်ကင်းလွတ်ခွင့် အခြေအနေ (အများအားဖြင့် 501(c)(3)) တစ်ရပ်ကို ခွင့် ပြုပေးခြင်းခံထားရသော အဖွဲ့အစည်းများဖြစ်သည်။
ပါဝင်သူများ၏ အနည်းဆုံး 25% သည် ဝင်ငွေနှုန်းပါ သူများဖြစ်လျှင် အကျိုးအမြတ်ရယူသော အဖွဲ့အစည်း များသည် အကျိုးဝင်သည်။